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INTERPELACJA 

 

 Zwracam się w imieniu mieszkańców ulicy Jasnej o rozwiązanie 

problemu zalewania ich piwnic w czasie dużych opadów deszczu. 

Zdaniem mieszkańców problem należałoby rozwiązać poprzez odłączenie 

szkoły podstawowej numer 4 ze spływu wód deszczowych do mało 

wydajnego kanału ogólnospławnego w ulicy Jasnej. Wody te winny być 

zlokalizowane w małej retencji wybudowanej na terenie szkoły lub 

studzienek chłonnych.  

Inwestycję proszę o wpisanie do budżetu Miasta na rok 2021.   
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